

SpLitt

Styrelsemöte 2020-11-10 16:15

Protokoll

10 November / KL. 16:15 / Tryggheten

Ordförande: Joel Randeblad
Vice Ordförande: Line Larsson
~~Kassör: Hanna Konnebäck~~

Ledamot: Norea Kolenda
Ledamot: Viktor Härkäniemi
Ledamot: Alice Wentzel Blank
Ledamot: Jonina Andersson
Ledamot: Frida Endertorp
~~Ledamot: Rebecca Rudolfsson~~
~~Ledamot: Tilde Norberg~~
~~Ledamot: Kelly Helsing~~
Ledamot: Wilma Löfgren
~~Ledamot: Alice Tjärnén~~
Ledamot: Sofia Njurin
Ledamot: Valdemar Linhem
Ledamot: Mimmi Jacobsson
Ledamot: Lucas Näsström
Ledamot: Salina Söderberg

1. Formalia

F1 Möte öppnas

F2 Val av sekreterare: Line

F3 Val av justerare: Valdemar

F4 Fastställa föredragslista

Dagordningen fastställs

2. Information

I1 Gå igenom föregående protokoll

Joel går igenom protokollet.

I2 Nytt från HumSek

Det finns ännu ingen Humsek-representant (vi väljer en idag). Men Joel har gått på ett möte, men har inte med sig någon info.

I3 Nytt från SAMO

Ingen info.

I4 Ekonomisk rapport

Kassör ej närvarande, men inget nytt. Allt ser bra ut.

I5 Per capsulam-beslut

Inga.

I6 Information från kåren

Ordförande tar upp information från kåren. Inget nytt som berör oss.

3. Diskussion

D1 Utvärdering Halloweenfesten

Det gick bra med förberedelserna eftersom vi var där tidigt och att det var många som ställde upp på att pynta. Det underlättade arbetet och är bra att tänka på inför framtida event.

Det var kul med mordmysteriet i början.

Det gick bra helt enkelt, det flöt på bra.

När vi gick därifrån blev det otydligt vem som skulle ha hand om nycklarna och kortet, nu löste det sig men i framtiden hade det varit bra att en person är ansvarig för det.

D2 Humsek-representant

Joel går igenom hur arbetet som humsek-representant fungerar. Ingen anmäler sig som frivillig så förslaget är att vi har ett rullande schema så att alla (som inte har en klädd post) får gå på möten.

D3 Julaktivitet

Line pratar om att det kan vara kul att ha en aktivitet inför jul. Det är kanske olämpligt att anordna fysiska träffar, men t.ex. en adventskalender är ett alternativ. Förslag: ugly christmas sweater-tävling, boktips-julkalender, julkalender med jultips, adventskalender med jultips. Förslag inför beslut: kalender med allmänna tips varje advent, ugly christmas sweater-tävling

D4 Kick-Off

Vi diskuterar huruvida vi måste ställa in vår kick-off och förslaget ligger att vi skjuter upp den fysiska träffen till efter jul och spelar spel ihop via Zoom på torsdag istället.

D5 Sekreterare

Norea pratar om att ha en ledamot som är ständig sekreterare. En sekreterare måste väljas på ett årsmöte eller extra insatt årsmöte, alternativt att man alltid anmäler sig som det, och då är man inofficiell sekreterare.

Att välja in en sekreterare förändrar inte jättemycket, förutom för den personen. Förslag 1 är att vi utlyser ett extra årsmöte för att bestämma sekreterare, förslag 2 att vi inte förändrar någonting och förslag 3 är att vi väntar till nästa stor-/årsmöte att bestämma sekreterare.

D6 Fanfictiongalan

Fan fictiongalan ligger som förslag till aktivitet inför våren. Fan fictiongalan är som en filmgala fast med fan fiction som också skrivs på plats och avslutas med prisutdelning.

D7 Semmelstafett

Norea föreslår att vi firar semmeldagen med en semmelstafett. Däremot måste vi tänka på allergier, och Covid-19. Förslaget ligger att vi verkar för en semmelstafett i februari och att vi bordlägger planerandet.

Vi har en diskussion om hetvägg.

D8 Århundrade-fest

Valdemar föreslår att vi verkar för att vi anordnar en vilket århundrande är det?-fest under vårterminen.

D8 Novelltävlingen

Skrivartävlingsgruppen har börjat bestämma tema (ett anti-corona-tema), datum för släpp (4 december) och formen för tävlingen. Det finns inget förslag att lägga än, vi skjuter upp ett beslut till nästa styrelsemöte.

D9 Verksamhet under COVID-19

Joel föreslår att vi flyttar alla våra styrelsemöten till zoom under resten av terminen.

Joel föreslår att vi flyttar skrivcirkelarna till Zoom under resten av terminen.

Förslaget från förra mötet om ett presentationsevent går enkelt att arrangera på zoom. Joel pratar om att ha en kort elektronisk dikttävling för våra medlemmar. Vi pratar också om bokklubb via zoom, snöbyggartävling, högläsning i zoom,

Förslag 1 består av att ha en elektronisk dikttävling

Förslag 2 består av att verka för en snöbyggartävling i januari/februari

Förslag 3 består av att skapa en twitch-stream där man kan spela spel, läsa dramatik eller andra aktiviteter

Förslag 4 består av att ha ett event där vi gör powerpoint-presentationer och presenterar dem för varandra i zoom.

4. Beslut

B1 Humsek-representant

Förslaget är att vi har ett rullande schema så att alla (som inte har en klädd post) får gå på möten. Förslaget godkänt.

B2 Julaktivitet

Förslaget är att vi anordnar en kalender med allmänna tips varje advent och en ugly christmas sweater-tävling. Förslaget godkänns.

B3 Kick-off

Förslaget är att vi skjuter upp den fysiska träffen till efter jul och spelar spel ihop via Zoom på torsdag istället. Förslaget godkänns.

B4 Sekreterare

Förslaget är att vi inte förändrar någonting. Förslaget godkänns.

B5 Fanfictiongalan

Förslaget består av att vi verkar för att ha fan fictiongalan till våren. Förslaget godkänns.

B6 Semmelstafett

Förslaget ligger att vi verkar för en semmelstafett i februari och att vi bordlägger planerandet. Vi godkänner förslaget.

B7 Århundrade-fest

Förslaget består av att vi verkar för att ha en århundrade-fest under vårterminen. Förslaget godkänns.

B8 Verksamhet under COVID-19

Förslag 1 består av att ha en elektronisk dikttävling

Förslag 2 består av att verka för en snöbyggartävling i januari/februari

Förslag 3 består av att skapa en twitch-stream där man kan spela spel, läsa dramatik eller andra aktiviteter

Förslag 4 består av att ha ett event där vi gör powerpoint-presentationer och presenterar dem för varandra i zoom.

Joel föreslår att vi flyttar alla våra styrelsemöten till zoom under resten av terminen.

Joel föreslår att vi flyttar skrivcirkelarna till Zoom under resten av terminen.

Förslagen godkänns i sin helhet.

5. Övriga frågor:

Line tar upp frågan om att uppdatera hur styrelsen ser ut på våra sociala medier. Detta gör i sådana fall med bild och en liten text.

Salina frågar om overallerna - finns det någon uppdatering? Nej, men Joel ska mejla dem. Uppföljningsfråga - då blir det inte heller något coronaevenemang inom en snar framtid? Svar: det beror på restriktionerna och när overallerna kommer.

6. Mötet avslutas

Underskrifter

Ordförande:

Sekreterare:

Justerare: